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Onderwerp Zaaknummer Uw kenmerk Datum 

Raadsvragen over mogelijke 
sluiting van de spoedpost Hengelo 

in de nacht 

3488060  25 oktober 2022 

Geachte heer Ten Voorde en de overige leden van de fractie PvdA, 

Vermeld altijd het zaaknummer als u contact opneemt met de gemeente. 

   

 Bezoekadres  E-mailadres 

 Burgemeester van der 
Dussenplein 1 

y.vanwijk@hengelo.nl 

Telefoonnummer 

  14-074 

 

Uw fractie heeft vragen gesteld over de mogelijke nachtelijke sluiting van de huisartsenpost in 

Hengelo. 

 

Hieronder treft u de antwoorden aan op uw vragen.  

 

 

Vraag 1: 

Is het college het met ons eens dat de sluiting van de spoedpost in de nacht een zorgelijke en 

onwenselijke ontwikkeling is?  

 

Antwoord: 

Ja. Het college doet haar uiterste best om de sluiting van de huisartsenpost Hengelo in de nacht te 

voorkomen. 

 

Vraag 2: 

Zo ja, is het college bereid deze zorgen in een gesprek met HuisartsenZorg Twente (HZT) te delen? 

 

Antwoord: 

Ja, uiteraard. Zoals wij u laatst in een brief hebben laten weten (brief raad, irisnummer 3487751), 
is het college op 26 september jl. op de hoogte gesteld door het bestuur van de HuisartsenZorg 

Twente en dat van de Spoedzorg Huisartsen Twente (SHT) – Twentse Huisartsen Onderneming 
Oost Nederland (THOON) van een lopend onderzoek naar de mogelijkheden de werkdruk voor de 

huisartsen in Twente te verlagen waarbij sluiting van de huisartsenpost in Hengelo in de nacht een 
nadrukkelijke optie is.  Er zijn twee vervolg overleggen gepland met de huisartsen, te weten op 27 

oktober en op 8 december. 
 

Vraag 3:  

Als reden voor het onderzoek naar een mogelijke sluiting wordt de hoge werkdruk voor huisartsen 

aangegeven. Is het college bereid om samen met HZT te kijken naar mogelijkheden om deze 

werkdruk te verminderen? Al dan niet in afstemming met de overige Twentse gemeenten?  

 

Antwoord:  

Uiteraard, zie ook het antwoord op vraag 4.  
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Vraag 4:  

Welke ideeën leven er bij het college om zeker te stellen dat in toekomst in Hengelo en de regio de 

bereikbaarheid van zorg gegarandeerd is? Is het college bereid om hierover in overleg te gaan met 

de Colleges van de overige Twentse gemeenten? 

 

Antwoord:  

Dit gesprek heeft al plaatsgehad op woensdagmiddag 5 oktober jl. en krijgt een eerste vervolg op 

27 oktober. In dit gesprek hebben de zes bestuurders die onder de huisartsenpost Hengelo vallen, 

acties benoemd die in de tijd tot de uitkomsten van het onderzoek proactief worden ondernomen:   

 Er wordt contact gelegd met de TwenteBoard, hoe zij onder de noemer van Bruto Twents Geluk 

bij kunnen dragen aan het aantrekkelijk houden en maken van Twente als woon- en 

werkgebied voor huisartsen; 

 Via SamenTwente gaan wij een brief opstellen aan minister Kuipers waarin de zorgen over de 

situatie worden uitgesproken; 

 Voor een deel van dit gebied zou een samenwerking met Duitse huisartsenposten mogelijk een 

oplossing zijn (zoals nu ook al met spoedeisende hulp gebeurt).  Een logische plek om dit te 

agenderen is de Euregio. Bovendien verkennen wij of Menzis hier een actieve rol in kan spelen; 

 We blijven in overleg met de huisartsen om te bespreken wat wij kunnen betekenen en welke 

acties de huisartsen zelf kunnen ondernemen.  

 

Vraag 5: 

Het tekort aan huisartsen in de regio is al jaren bekend. Hoe kijkt het college hier tegenaan en is 

het bereid om, samen met de Twentse gemeenten, hiertegen actie te ondernemen (bijv. door het 

opstellen van een regionaal actieplan)?  

 

Antwoord:  

Ja, uiteraard. Wij verwijzen hierbij naar het antwoord op vraag 4. Daarnaast is dit een thema dat 

onder de aandacht is bij de Twentse Koers, waar ook de zorgverzekeraar aan tafel zit.  

 

De huisartsen verwachten het onderzoek begin volgend jaar af te ronden. Op verzoek van het 

college zijn zij bereid om in een informele setting de uitkomst van het onderzoek dan met u te 

delen en u mee te nemen in de daarbij behorende vervolgstappen. Tegen die tijd verwachten wij 

ook de eerste resultaten te hebben van de acties die wij in vraag 4 hebben benoemd. We blijven in 

overleg met de huisartsen om te bespreken wat wij kunnen betekenen en welke acties de 

huisartsen zelf kunnen ondernemen.  

 

Hopend u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 
 

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders van Hengelo, 

de secretaris,    de burgemeester, 

 
De heer J. Eshuis                                 De heer S.W.J.G Schelberg 


